

**ANNOUNCEMENT REGARDING
NOMINATION FOR BOARD
MEMBERSHIP**

NASS CORPORATION B.S.C. would like to announce the opening of receiving nominations for the candidacy of Ten (10) Board of Directors' membership for a three-year term (2021-2024), as per Article 24 of the Company's Articles of Association and Article 173 of Commercial Companies Law. The ballot process will be carried out during the upcoming Annual General Meeting dated March 28, 2021.

▪ **Conditions for Nominations**

A member of the Board of Directors shall fulfil the following conditions:-

- ✓ He shall enjoy legal capacity to act
- ✓ He shall not have been previously convicted for an offence of bankruptcy by default or fraud nor for any crime affecting his honour or integrity nor for an offence by reason of his breach of the provisions of this Law unless he has been reinstated.
- ✓ To be experienced and Competent.
- ✓ Any other conditions imposed by the General Meeting of the Company.

▪ **Required Documents**

- ✓ Application for Board Membership
- ✓ Candidate's /Representative's CV
- ✓ Passport Copy and CPR Copy

Every candidate wishing to nominate himself/herself or a representative is invited to furnish the Company with all required documents mentioned in this announcement either by submitting by hand or via renowned international courier service to be delivered to the Company's address Building 453, Road .4308, Block 343,

إعلان بشأن الترشيح بعضوية مجلس الإدارة

تعلن شركة ناس المؤسسة شوكمة مساهمة عامة ش.م.ب عامة عن فتح باب الترشيح لإنتخاب عشرة أعضاء لمجلس إدارة الشركة لفترة ثلاث سنوات (2021-2024) وفقا لنص المادة 24 من عقد تأسيس الشركة والمادة 173 من قانون الشركات وستجري عملية الاقتراع خلال إجتماع الجمعية العامة العادية و الذي سينعقد بتاريخ 28 مارس 2021

الشروط الواجب توافرها في المرشحين

- علي عضو مجلس الإدارة ان يستوفي الشروط التالية:
- يجب أن يكون متمتعا بأهلية التصرف
- الأ يكون قد سبق الحكم عليه في جريمة تفالس بالتقصير أو بالتدليس أو جريمة مخلة بالشرف أو بالأمانة أو في جريمة بسبب مخالفة لاحكام هذا القانون ما لم يكن قد رد عليه إعتبره
- أن يكون من ذوي الخبرة و الاختصاص
- أبه شروط اخري توضع من قبل الجمعية العمومية للشركة

الأوراق المطلوبة

- استمارة الترشيح لعضوية مجلس الإدارة
- السيرة الذاتية للمرشح
- صورة من جواز السفر وبطاقة الهوية

علي الراغبين في ترشيح أنفسهم أو ترشيح من يمثلهم لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة الحرص علي تزويد الشركة بكافة المستندات المذكورة في هذا الاعلان إما باليد أو بالبريد السريع للشركات الشهيرة عالميا علي عنوان الشركة (مبنى 453 طريق 4308 مجمع 343 منطقة ميناء سلمان الصناعية ص.ب 669 المنامة- مملكة البحرين)

<p>Mina Salman Industrial Area, P.O. Box 669, Manama, Bahrain. Such documents need to be provided to the Company no later than March 15, 2021 in order to be approved by the regulatory authorities in a timely manner, prior to the meeting.</p> <p>The Candidates' names and the relevant information submitted will be disclosed on the Bahrain Bourse's and Company's website, at least five days prior to the Annual General Meeting.</p> <p>Should you require any further information, please do not hesitate to contact us on Phone No.17725522, compliance@nasscorporation.com.</p> <p>Sameer Abdulla Nass Chairman</p> <p>* Nominations for the candidacy of Board of Directors' membership will remain open for fifteen days after publishing the announcement</p> <p>*Company is to publish the announcement regarding Nominations for Board Membership at least thirty days prior to the date of the Annual General Meeting.</p>	<p>هذه المستندات يجب أن يتم تسليمها إلى الشركة قبل تاريخ 15 مارس 2021 حتى يتم الموافقة عليها من قبل الجهات الرقابية المختصة وذلك للحصول على الموافقات الرسمية قبل يوم الاجتماع .</p> <p>سيتم نشر أسماء المرشحين و بياناتهم الخاصة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين و موقع الشركة الإلكتروني وذلك قبل الموعد المحدد لإنعقاد إجتماع الجمعية العامة للشركة بخمسة أيام على الأقل</p> <p>لأية استفسارات يرجى التواصل معنا على الرقم 17725522 أو عبر البريد compliance@nasscorporation.com</p> <p>سمير عبدالله ناس رئيس مجلس الإدارة</p> <p>- سيظل باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة خمسة عشر يوماً بعد تاريخ نشر الإعلان</p> <p>- ستقوم الشركة بنشر الاعلان بشأن الترشح لعضوية مجلس الإدارة قبل ثلاثين يوم علي الأقل من تاريخ إنعقاد إجتماع الجمعية العمومية</p>
--	---

Name	Ramesh Panigrahi	الإسم
Title	Manager – Audit & Compliance	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		